

	シ	ニ	ア	に	入	っ	て												
															尾	形		侑	哉
	僕	は	シ	ニ	ア	に	入	っ	て	二	年	、	も	う	す	ぐ	三	年	目
に	な	り	ま	す	。	入	っ	た	頃	は	、	硬	球	と	い	う	不	慣	れ
な	ボ	ー	ル	、	重	い	バ	ッ	ト	に	振	り	回	さ	れ	て	と	て	も
大	変	で	し	た	。	し	か	し	、	今	で	は	、	ボ	ー	ル	も	投	げ
ら	れ	る	よ	う	に	な	り	、	そ	れ	な	り	に	バ	ッ	ト	だ	っ	て
振	れ	ま	す	。															
	二	年	と	い	う	時	間	は	短	い	よ	う	に	感	じ	ま	す	が	、
僕	に	と	っ	て	は	と	て	も	長	か	っ	た	で	す	。				

練	習	は	、	長	く	と	て	も	ハ	ー	ド	で	し	た	。	走	る	こ	と
も	多	く	、	体	力	の	な	い	自	分	に	と	っ	て	は	、	と	て	も
辛	か	っ	た	で	す	。	合	宿	に	い	く	と	食	べ	る	こ	と	が	僕
の	練	習	と	な	り	ま	し	た	。	試	合	に	で	る	機	会	も	少	な
く	、	サ	ブ	の	仕	事	の	方	が	多	か	っ	た	で	す	。			
	二	年	間	、	辛	い	こ	と	が	た	く	さ	ん	あ	り	ま	し	た	。
も	う	や	め	た	い	と	そ	う	思	う	こ	と	も	あ	り	ま	し	た	。
し	か	し	、	僕	は	、	こ	こ	ま	で	く	る	こ	と	が	で	き	ま	し
た	。	こ	れ	か	ら	も	僕	は	、	野	球	と	い	う	ス	ポ	ー	ツ	を
続	け	て	い	き	た	い	と	思	い	ま	す	。							